



# ເປັນຜູ້ພິພາກສາການເລືອກຕັ້ງ

ຜູ້ພິພາກສາການເລືອກຕັ້ງແມ່ນພະນັກງານຊົ່ວຄາວທີ່ໄດ້ຮັບຄ່າຈ້າງ ຂອງເຈົ້າໜ້າທີ່ເລືອກຕັ້ງທ້ອງຖິ່ນທີ່ໄດ້ຮັບການຝຶກອົບຮົມເພື່ອຈັດການການລົງຄະແນນສຽງທຸກດ້ານຢ່າງເປັນເລືອກຕັ້ງ. ການເປັນຜູ້ພິພາກສາການເລືອກຕັ້ງແມ່ນໂອກາດທີ່ຈະຮຽນຮູ້ກ່ຽວກັບການເລືອກຕັ້ງ, ແລະເປັນການບໍລິການທີ່ດີຕໍ່ຊຸມຊົນ.

## ວິທີການສະໝັກ

ທ່ານສາມາດຊອກຫາເພີ່ມເຕີມໄດ້ໂດຍຕິດຕໍ່ຫາຕົວເມືອງທ້ອງຖິ່ນຂອງທ່ານຫຼືຫ້ອງການເລືອກຕັ້ງຂອງເຂດ. ເຂົ້າໄປເບິ່ງໜ້າເວັບ [Become An Election Judge](#) ຢູ່ [mnvotes.gov](#) ສໍາລັບລິ້ງໄປຂະບວນການສະໝັກຂອງເຂດອໍານາດການເລືອກຕັ້ງ ແລະຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມກ່ຽວກັບເລືອກຕັ້ງກ່າວ. ໃນປີດຽວກັນ, ທ່ານສາມາດຕິດຕໍ່ພັກການເມືອງຂອງທ່ານກ່ອນວັນທີ 1 ພຶດສະພາ. ຖ້າພື້ນທີ່ຂອງທ່ານບໍ່ມີຢູ່ໃນໜ້າເວັບ, ໃຫ້ຕື່ມແບບຟອມສົນໃຈເປັນຜູ້ພິພາກສາການເລືອກຕັ້ງ ແລະສົ່ງອີເມວໄປທີ່ຫ້ອງການເລືອກຕັ້ງຂອງທ່ານ

## ໃຜແດ່ສາມາດສະໝັກໄດ້

ທ່ານຕ້ອງມີສິດລົງຄະແນນສຽງໃນລັດມິນເນໂຊຕາ ແລະສາມາດອ່ານ, ຂຽນ ແລະເວົ້າພາສາອັງກິດໄດ້

ຂໍ້ຈຳກັດບາງອື່ນໆລວມມີ:

- ຍາດພັນອັງ (ຜົວຫຼືເມຍ, ພໍ່ແມ່, ພໍ່ລ້ຽງ, ລູກ, ລູກລ້ຽງ, ອ້າຍເອື້ອຍນ້ອງຫຼືລູກລ້ຽງ) ບໍ່ສາມາດເປັນຜູ້ພິພາກສາການເລືອກຕັ້ງຮ່ວມກັນໃນເຂດດຽວກັນໃນເວລາດຽວກັນ.
- ຍາດພັນອັງຂອງຜູ້ສະໝັກ, ແລະຜູ້ໃດຜູ້ໜຶ່ງທີ່ອາໄສຢູ່ ຫຼືຢູ່ໃນເຮືອນດຽວກັນກັບຜູ້ສະໝັກ, ບໍ່ສາມາດເປັນຜູ້ພິພາກສາການເລືອກຕັ້ງໃນເຂດທີ່ຜູ້ສະໝັກລົງຄະແນນສຽງໄດ້.
- ຜູ້ສະໝັກບໍ່ສາມາດເປັນຜູ້ພິພາກສາການເລືອກຕັ້ງຢູ່ໃນເຂດທີ່ເຂົາເຈົ້າຢູ່ໃນການລົງຄະແນນສຽງ.

## ນັກຮຽນມັດທະຍົມສຶກສາພຶກວຽກ

ນັກສຶກສາອາຍຸ 16 ແລະ 17 ປີສາມາດເຮັດວຽກເປັນຜູ້ພິພາກສາການເລືອກຕັ້ງ, ໄດ້ຮັບການຝຶກອົບຮົມ, ແລະໄດ້ຮັບຄ່າຈ້າງສໍາລັບການເຮັດວຽກຂອງເຂົາເຈົ້າໃນຂະນະທີ່ໄດ້ຮັບປະສົບການທີ່ດີສໍາລັບຊີວະປະຫວັດຂອງເຂົາເຈົ້າ.

- ທ່ານຈະບໍ່ຖືກຂໍໃຫ້ເຮັດວຽກກາຍເວລາ 10:00 ໂມງແລງ.
- ທ່ານຈະຖືກມອບໝາຍໜ້າທີ່ດຽວກັນກັບຜູ້ພິພາກສາອື່ນໆ, ຍົກເວັ້ນວຽກງານທີ່ຕ້ອງໃຫ້ມີການພົວພັນກັບພັກການເມືອງ.
- ທ່ານຈະຕ້ອງເຂົ້າຮ່ວມ ແລະ ສໍາເລັດການຝຶກອົບຮົມຄືກັນກັບຜູ້ພິພາກສາອື່ນໆ.

ເພື່ອໃຫ້ມີຄຸນສົມບັດ, ທ່ານຕ້ອງມີອາຍຸ 16 ຫຼື 17 ປີໃນ ຫຼືກ່ອນວັນເລືອກຕັ້ງ. ເປັນພົນລະເມືອງສະຫະລັດທີ່ມີຖານະການສຶກສາທີ່ດີຢູ່ໂຮງຮຽນມັດທະຍົມ Minnesota (ຫຼືໂຮງຮຽນຢູ່ເຮືອນ), ແລະໄດ້ຮັບການອະນຸຍາດຈາກພໍ່ແມ່ ແລະໂຮງຮຽນຂອງທ່ານ.

## ການຈ່າຍ

ທ່ານສາມາດເລືອກທີ່ຈະເປັນອາສາສະໝັກຫຼືຈະໄດ້ຮັບຄ່າຈ້າງ. ຄ່າຈ້າງແຕກຕ່າງກັນໄປຕາມສະຖານທີ່ແລະປະສົບການ. ນັກຮຽນພຶກວຽກຕ້ອງໄດ້ຮັບຄ່າຈ້າງບໍ່ຕໍ່າກວ່າສອງສ່ວນສາມຂອງຄ່າຈ້າງຂັ້ນຕໍ່າ.

## ສະຖານທີ່ບ່ອນເຮັດວຽກ ແລະເວລາທີ່ສັນຍາເຮັດວຽກ

ສະຖານທີ່: ຜູ້ໃຫຍ່ທີ່ມີອາຍຸເກີນ 18 ປີ ສາມາດເປັນຜູ້ພິພາກສາການເລືອກຕັ້ງຢູ່ທຸກບ່ອນໃນທົ່ວລັດມິນເນໂຊຕາ, ຕາມໃດທີ່ເຂົາເຈົ້າສາມາດປະຕິບັດຕາມຕື່ອນໄຂການເດີນທາງ. ຜູ້ພິກເຮັດວຽກສາມາດເປັນຜູ້ພິພາກສາການເລືອກຕັ້ງຢູ່ໃນເຂດທີ່ຢູ່ອາໄສຂອງຕົນເອງຫຼືເຂດຊາຍແດນໃດໜຶ່ງ.

ການຝຶກອົບຮົມ: ທ່ານຕ້ອງໄດ້ເຂົ້າຮ່ວມການຝຶກອົບຮົມທີ່ຈໍາເປັນປະມານສອງຊົ່ວໂມງ. ເວລາຮຽນຫຼາຍມື້ແມ່ນຢູ່ໃນຕອນແລງ.

ວັນເຮັດວຽກ: ມີເຮັດວຽກແມ່ນມີການເລືອກຕັ້ງຂັ້ນຕົ້ນ ແລະ ມີການເລືອກຕັ້ງທົ່ວໄປ. ບົກກະຕິແລ້ວ ຕ້ອງການແຮງງານນ້ອຍໃນມື້ການເລືອກຕັ້ງຂັ້ນຕົ້ນ. ໃນບາງກໍລະນີ, ທ່ານສາມາດຮ້ອງຂໍໃຫ້ເຮັດວຽກສະເພາະພຽງແຕ່ການເລືອກຕັ້ງທົ່ວໄປໃນເດືອນພະຈິກໄດ້.

ຕາຕະລາງມື້ເຮັດວຽກ: ຕາຕະລາງບົກກະຕິໃນວັນເລືອກຕັ້ງແມ່ນແຕ່ 6:00 ໂມງເຊົ້າ ຫາ 9:00 ໂມງແລງ. ໃນບາງກໍລະນີ, ທ່ານສາມາດຮ້ອງຂໍໃຫ້ເຮັດວຽກເຄິ່ງມື້ໄດ້.

## ຂໍ້ລາຍຮັບ

ນາຍຈ້າງຂອງທ່ານຈໍາເປັນຕ້ອງໃຫ້ເວລາທ່ານອອກຈາກວຽກເພື່ອເປັນຜູ້ຕັດສິນການເລືອກຕັ້ງໂດຍບໍ່ຫຼຸດຄ່າຈ້າງຂອງທ່ານ. ເພື່ອໃຫ້ມີຄຸນສົມບັດນີ້, ທ່ານຕ້ອງ:

- ແຈ້ງນາຍຈ້າງຂອງທ່ານເປັນລາຍລັກອັກສອນຢ່າງໜ້ອຍ 20 ມື້ກ່ອນວັນເລືອກຕັ້ງ.
- ອັດຕິດສໍາເນົາຕາຕະລາງເວລາ ແລະ ແບບຟອມອັດຕາຄ່າຈ້າງໃສ່ໃນແຈ້ງການເປັນລາຍລັກອັກສອນຂອງທ່ານ.

ນອກນັ້ນທ່ານຍັງສາມາດສະໝັກໃຈໃຊ້ເວລາອັນພັກຜ່ອນຂອງທ່ານ ແລະໄດ້ຮັບເງິນເດືອນໃນຖານະຜູ້ພິພາກສາການເລືອກຕັ້ງເປັນລາຍຮັບພິເສດຂອງທ່ານ. ນາຍຈ້າງບໍ່ສາມາດບັງຄັບໃຫ້ທ່ານໃຊ້ອັນຍຸດພັກຜ່ອນ ຫຼືໃຊ້ອັນຍຸດແບບອື່ນໄດ້.

## ວັນເລືອກຕັ້ງ 2024

**ໄຫວດກ່ອນກຳນົດ:** ວັນທີ 19 ມັງກອນ - 4 ມີນາ  
**ວັນເລືອກຕັ້ງປະທານາທິບໍດີຂັ້ນຕົ້ນ:** ວັນອັງຄານທີ 5 ມີນາ

**ໄຫວດກ່ອນກຳນົດ:** ວັນທີ 28 ມິຖຸນາ - 12 ສິງຫາ  
**ການເລືອກຕັ້ງຂັ້ນຕົ້ນ:** ວັນອັງຄານ 13 ສິງຫາ

**ໄຫວດກ່ອນກຳນົດ:** ວັນທີ 20 ກັນຍາ - 4 ພະຈິກ  
**ວັນເລືອກຕັ້ງ:** ວັນອັງຄານທີ 5 ພະຈິກ

ສະແດງລະຫັດນີ້ເພື່ອເຂົ້າໄປທີ່  
[mnvotes.gov](https://mnvotes.gov)  
 ສໍາລັບຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມ